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О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т   -   Ш А Б Л А 

 

П  Р  О  Т  О  К  О  Л  

НА КОМИСИЯТА ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, 

БЛАГОУСТРОЯВАНЕ, ЗАКОННОСТ, ОБЩЕСТВЕН РЕД, 

ЕКОЛОГИЯ  И ТУРИЗЪМ 

№  2 

 

Днес 20.03.2025 година от 14:40 часа в залата на Общински съвет се 

проведе заседание на постоянната „Комисия по устройство на територията, 

благоустрояване, законност, обществен ред, екология и туризъм“. Съгласно 

изискванията за откритост, достъпност  и публичност, заседанието се заснема и е 

достъпно онлайн в страницата на Община Шабла в YouTube канала.  

Заседанието на комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм се откри от Д-р Йорданка Стоева 

– председател на Общински съвет-Шабла в 14:40 часа. От 5 членове на 

комисията по устройство на територията, благоустрояване, законност, 

обществен ред, екология и туризъм, на заседанието присъстват трима, а именно: 

Светла Николова, Живко Спасов и Елена Соленкова, като отсъстват: Кирил 

Кирилов и Кольо Никифоров. 

На заседанието присъстват още: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла, 

Петър Атанасов - зам. кмет на Община Шабла, Цветелин Йорданов - зам. кмет на 

Община Шабла, арх. Добромир Червенков - гл. архитект и Албена Стоева -

ст.експерт „Етнически и демографски въпроси“. 

Заседанието на комисията се ръководи от г-жа Светла Николова - 

председател на комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм.   

Членовете на комисията нямаха предложения по така представеният дневен 

ред. Предвид наличието на необходимия кворум на комисията с 3 гласа „За“ е 

приет следния 

Д н е в е н  р е д: 

 

1. Докладна записка относно искане за увеличаване на отворените дни за 

посещение на фар Шабла чрез отправяне на предложение до Министерство на 

отбраната 

     Внася: Светла Николова - общински съветник 

        Димитър Франгов - общински съветник 

2. Предложение относно Декларация за инвестиционни намерения за 

изграждане на Ветроенергийни паркове на територията на община Шабла  
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     Внася: Елена Соленкова - общински съветник 

3. Докладна записка относно Кандидатстване на община Шабла с проект 

„Рехабилитация на съществуващи улици в гр. Шабла, община Шабла“ по 

интервенция II.Г.6 – Инвестиции в основни услуги  и дребни по мащаби 

инфраструктура в селските райони от Стратегическия план за развитие на 

земеделието и селските райони в Република България за периода 2023-2027г., 

съфинансирана от Европейския земеделски фонд за развитие на селските райони 

(ЕЗФРСР)    

     Внася: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла 

4.  Докладна записка относно Кандидатстване на община Шабла с проект 

„Рехабилитация на общински път DOB2222 (I-9, Дуранкулак – Шабла / – Крапец 

– къмпинг Карвуна) от км 3+610 до км 5+600, съоръженията и 

принадлежностите към тях“ по интервенция II.Г.6 – Инвестиции в основни 

услуги  и дребни по мащаби инфраструктура в селските райони от 

Стратегическия план за развитие на земеделието и селските райони в Република 

България за периода 2023-2027г., съфинансирана от Европейския земеделски 

фонд за развитие на селските райони (ЕЗФРСР)   

     Внася: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла 

5. Докладна записка относно изпълнение решения на Общински съвет – 

Шабла за второто шестмесечие на 2024 година 

     Внася: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла 

6. Докладна записка относно Отчет за дейността на Общински съвет - 

Шабла, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация за 

периода м. юли 2024 г. – м. декември 2024 г. 

         Внася: д-р Йорданка Стоева-Председател на Общински съвет-Шабла 

7. Докладна записка относно споразумение  за съвместни инвестиции с 

„ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ ДОБРИЧ“ АД 

     Внася: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла 

8. Докладна записка относно Отчет на Планa за действие на община Шабла 

за равенство, приобщаване и участие на ромите за 2024 г. в изпълнение на 

Националната стратегия на Република България за интегриране на ромите (2021-

2030 г.) 

      Внася: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла 

9. Докладна записка относно одобряване  ПУП – Парцеларен план на 

линейни  обекти подземен електропровод 110 kV 

      Внася: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла 

10. Докладна записка относно разрешение  за изменение на подробен 

устройствен план  ПУП- план за регулация  (ПР) в обхват УПИ  I   в квартал 149  

и  ул. „Вардар“  о.т.409а до о.т.409б по плана на гр.Шабла, община Шабла 

      Внася: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла 

 

 Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи първа 

докладна записка относно искане за увеличаване на отворените дни за 
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посещение на фар Шабла чрез отправяне на предложение до Министерство на 

отбраната 

Г-н Димитър Франгов - общински съветник, вносител на докладната 

записка обясни, че фар Шабла е един от най-значимите символи на Община 

Шабла и част от културно-историческото наследство на България. Като най-

старият действащ фар по българското Черноморие, той привлича интереса на 

многобройни посетители – както туристи, така и местни жители. Фарът на 

Шабла е военен обект и попада в състава на Военноморските сили на Република 

България и е отворен за посетители само на 18 август, когато се отбелязва 

Международния ден на морските фарове. През този единствен ден на отворени 

врати интересът е изключително голям, което води до огромен наплив от 

желаещи да разгледат навигационното съоръжение. За съжаление, поради 

ограниченията във времето и капацитета, много от тях не успяват да се запознаят 

с историята и значимостта на този емблематичен обект. Това създава 

разочарование сред гражданите и туристите и поставя въпроса за 

необходимостта от увеличаване на достъпа до фара. 

 Г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла коментира, че са добри 

отношенията с Военноморските сили и въпреки, че обектът не е стратегически 

все пак той е военен обект, затова е предложено на община Шабла да се 

ограничи посещението само на 18 август, когато се отбелязва Международния 

ден на морските фарове. Всяка година се прави запитване. Той отбеляза, че има 

възможност да се осигурят служители за посещения на фара, като дните не 

трябва да се съсредоточават само през уикендите. Би станала интересна за 

туристите обиколка за в бъдеще, когато бъде завършена и естакадата, също и 

посещение на разкопките на СО „Кария“.  

 Г-жа Елена Соленкова - член на комисията каза, че е разговаряла със 

служителите на фара и те проявяват желание за повече отворени дни, което би 

било полезно за популяризирането  на района.  

 Г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла отбеляза, че след проведен 

конкурс на Черноморските общини, наградата за наградените е Ден в Шабла - 

обиколка на района от острова на Дуранкулак до с. Тюленово, също и посещение 

на фар Шабла и след запитване Военноморските сили са отговорили 

положително за посещение, на само на тази група деца. 

 Г-жа Елена Соленкова - член на комисията попита г-н Франгов, когато има 

изградена връзка между общината и Военноморските сили, защо има нужда да 

се отправя искане до Министерство на отбраната - друга институция.  

 Г-н Димитър Франгов - общински съветник отговори, че реда за запитване е 

първо до Министъра на отбраната и съответно препращане за запитване до 

Военноморските сили на Република България. 

Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка и преминаха към гласуване. 
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От присъстващите 3 общински съветници, членове на комисията с                       

3 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържал се“, комисията  

предлага следното решение: 

Проект! 

1.1. На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с докладна записка 

вх№ К-19/27.01.2025г., Общински съвет -Шабла:   

1.  Възлага на Кмета на Община Шабла да отправи Искане за увеличаване 

на отворените дни за посещение на фар Шабла до Министерство на отбраната. 

  

 Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи второ 

входирано предложение относно Декларация за инвестиционни намерения за 

изграждане на Ветроенергийни паркове на територията на община Шабла 

внесено от Елена Соленкова - общински съветник.  

 Г-жа Елена Соленкова - член на комисията коментира, че това предложение 

е внесено преди заседанието на Общински съвет на 30.01.2025г., предвид 

ситуацията, която е била създадена и внесената подписка от граждани против 

изграждането на Ветроенергийни паркове на територията на община Шабла. 

Декларацията не се е разгледала на заседанието на 30.01.2025г. и би трябвало да 

се разгледа на организираното извънредно заседание, когато също не е 

разгледана. Тя предложи Декларацията да се разгледа не само от комисията, а от 

всички членове на Общински съвет, като може да се редактира, да се поправи 

или да остане в същият вид. Допълни, че Декларацията не е насочена към 

определен инвеститор, а в цялост изграждането на Ветроенергийни паркове. 

 Г-н Димитър Франгов - общински съветник отбеляза, че приемането на 

Декларация трябва да се разгледа първо на заседание на комисия и след това на 

заседание на Общински съвет. 

 Г-н Живко Спасов - член на комисията предложи да не се избързва и да се 

разгледа от целия състав на Общински съвет. 

 Г-жа д-р Йорданка Стоева - председател на Общински съвет предложи 

Декларацията да се разгледа от всички членове на Общински съвет ден преди 

заседанието на 27.03.2025г., като се има предвид и проведената среща на 

общинските съветници на 27.02.2025г. с инвеститори и с граждани.  

  Г-н Стефан Жечев - общински съветник попита, защо трябва да се прави 

отделно заседание за приемане на Декларацията, като сега може да се разгледа 

от комисията и да влезе в дневният ред на заседанието на 27.03.2025г. на 

Общински съвет. 

 Г-н Живко Спасов - член на комисията отбеляза, че след направеното 

обсъждане на 27.02.2027г., Общински съвет не се е събирал и предложи на 

председателя на комисията да се организира среща на всички общински 

съветници за обсъждане на Декларацията на 26.03.2027г. 
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Г-жа Светла Николова - председател на комисията предложи на комисията 

да гласува предложението за провеждането на среща на всички общински 

съветници на 26.03.2027г. от 14:00часа за обсъждане на Декларацията.  

От присъстващите 3 общински съветници, членове на комисията с                       

3 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържал се“, комисията  

приема предложението да се разгледа декларацията от целия състав на 

Общински съвет на 26.03.2025г. от 14:00 часа да се редактира и да се проведе 

комисия с новото предложение. 
  

 Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи трета 

докладна записка относно Кандидатстване на община Шабла с проект 

„Рехабилитация на съществуващи улици в гр. Шабла, община Шабла“ по 

интервенция II.Г.6 – Инвестиции в основни услуги  и дребни по мащаби 

инфраструктура в селските райони от Стратегическия план за развитие на 

земеделието и селските райони в Република България за периода 2023-2027г., 

съфинансирана от Европейския земеделски фонд за развитие на селските райони 

(ЕЗФРСР)    

Г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла обясни, че през този 

програмен период е обявена процедура за прием на заявления за подпомагане по 

интервенция – Инвестиции в основни услуги и дребни по мащаби 

инфраструктура в селските райони от Стратегическия план за развитие на 

земеделието и селските райони в Република България съфинансирана от 

Европейския земеделски фонд за развитие на селските райони  и  Община Шабла 

има готовност да кандидатства с проект „Рехабилитация на съществуващи улици 

в гр. Шабла, община Шабла“. Предвижда се реконструкция и рехабилитация на 

улица Приморска, улица Елбрус, улица Висла, улица Дунав, както и в 

следващата докладна записка за отсечката в с. Крапец -  от началото на селото до 

началото на  къмпинг Карвуна. Максималната безвъзмездна финансова помощ за 

двата проекта е около 3 000 000 млн. лв и проектните предложения се изпълнява 

в срок до 30.06.2029г. 

Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка и преминаха към гласуване. 

От присъстващите 3 общински съветници, членове на комисията с                       

3 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържал се“, комисията  

предлага следното решение: 

          Проект! 

3.1. На основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 от ЗМСМА, във връзка с докладна 

записка вх№ К-42/21.02.2025г., Общински съвет -Шабла:   

1. Дава съгласие Община Шабла да кандидатства с проект „Рехабилитация 

на съществуващи улици в гр. Шабла, община Шабла“ по интервенция II.Г.6 – 

Инвестиции в основни услуги и дребни по мащаби инфраструктура в селските 

райони от Стратегическия план за развитие на земеделието и селските райони в 

Република България за периода 2023-2027г., съфинансирана от Европейския 

земеделски фонд за развитие на селските райони (ЕЗФРСР). 
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2. Удостоверява, че дейностите включени в проект „Рехабилитация на 

съществуващи улици в гр. Шабла, община Шабла“ съответстват на приоритетите 

на План за интегрирано развитие на община Шабла 2021-2027 г. 

 

 Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи четвърта 

докладна записка относно Кандидатстване на община Шабла с проект 

„Рехабилитация на общински път DOB2222 (I-9, Дуранкулак – Шабла / – Крапец 

– къмпинг Карвуна) от км 3+610 до км 5+600, съоръженията и 

принадлежностите към тях“ по интервенция II.Г.6 – Инвестиции в основни 

услуги  и дребни по мащаби инфраструктура в селските райони от 

Стратегическия план за развитие на земеделието и селските райони в Република 

България за периода 2023-2027г., съфинансирана от Европейския земеделски 

фонд за развитие на селските райони (ЕЗФРСР)   

 Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка и преминаха към гласуване. 

От присъстващите 3 общински съветници, членове на комисията с                       

3 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържал се“, комисията  

предлага следното решение: 

          Проект! 

4.1. На основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 от ЗМСМА, във връзка с докладна 

записка вх№ К-43/21.02.2025г., Общински съвет -Шабла:   

1. Дава съгласие Община Шабла да кандидатства с проект „Рехабилитация 

на общински път DOB2222 (I-9, Дуранкулак – Шабла / – Крапец – къмпинг 

Карвуна) от км 3+610 до км 5+600, съоръженията и принадлежностите към тях“ 

по интервенция II.Г.6 – Инвестиции в основни услуги и дребни по мащаби 

инфраструктура в селските райони от Стратегическия план за развитие на 

земеделието и селските райони в Република България за периода 2023-2027г., 

съфинансирана от Европейския земеделски фонд за развитие на селските райони 

(ЕЗФРСР). 

2. Удостоверява, че дейностите включени в проект „Рехабилитация на 

общински път DOB2222 (I-9, Дуранкулак – Шабла / – Крапец – къмпинг 

Карвуна) от км 3+610 до км 5+600, съоръженията и принадлежностите към тях“ 

съответстват на приоритетите на План за интегрирано развитие на община 

Шабла 2021-2027 г. 

 

 Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи пета 

докладна записка относно изпълнение решения на Общински съвет – Шабла за 

второто шестмесечие на 2024 година 

 Г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла обясни, че относно докладна 

записка за издаване на исторически труд за Шабла и общината са водени 

предварителни разговори със специалисти по история, като предстои и нова 

среща. Относно изграждане на Художествена галерия и Градски музей, може да 
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се направи например в сградата на старата мелница, но там има проблеми със 

собствеността. Той отбеляза, че финансирането на такъв проект не може да се 

поеме от Държавния бюджет, тъй като от там се финансират музеи с национален 

характер. Дори и да се намери финансиране за изграждане на музей или галерия, 

издръжката на един такъв обект е много сериозен разход за общината. От опита 

с обектите, които разполага община Шабла, като спортна зала, Зелен 

образователен център и големия остров в с. Дуранкулак, за момента само 

острова оправдава разходите си. Притесненията му са свързани с големите 

местни разходи, които не отговарят на получените приходи в община Шабла. 

 Г-н Димитър Франгов - общински съветник вносител на докладна записка 

относно въвеждане в експлоатация на Електронен информационен терминал 

(киоск), находящ се в непосредствена близост до сградата на Община Шабла 

каза, че е разговарял със собственик на такива киокси и разходите за 

възстановяване биха били в рамките от 6 000лв до 9 000лв. 

 Г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла отговори, че е направил 

проучване за възстановяване на киокса и цената е подобна от 6 000лв до 

10 000лв, като не може да се ползва нищо от старото оборудване. Той каза, че не 

може да бъде включен този разход в бюджета на общината за 2025г. 

Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка и преминаха към гласуване. 

От присъстващите 3 общински съветници, членове на комисията с                       

3 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържал се“, комисията  

предлага следното решение: 

          Проект! 

 5.1. На основание чл.21, ал.1 т.24 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с докладна записка вх№ К-51/10.03.2025г., 

Общински съвет -Шабла:   

1. Приема отчета за изпълнение решенията на Общински съвет за второто 

шестмесечие на 2024 г.  

 2.  Сваля от отчет изпълнените решения. 

  

 Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи шеста 

докладна записка относно Отчет за дейността на Общински съвет - Шабла, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация за периода 

м. юли 2024 г. – м. декември 2024 г. 

  Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка и преминаха към гласуване. 

От присъстващите 3 общински съветници, членове на комисията с                       

3 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържал се“, комисията  

предлага следното решение: 

          Проект! 
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6.1.  На основание чл.21, ал.1, т. 24 и чл. 27, ал.6 от ЗМСМА и чл. 15, ал. 1, 

т. 15 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - Шабла, 

във връзка с докладна записка вх№ К-52/10.03.2025г., Общински съвет -Шабла:   

1. Приема отчет за работата на Общинския съвет и неговите комисии за 

периода от месец юли 2024 г. до месец декември 2024 г. 

 

 Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи седма 

докладна записка относно споразумение  за съвместни инвестиции с 

„ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ ДОБРИЧ“ АД 

Г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла коментира, че във връзка с 

извършването на аварийни ремонти по подновяване на пътната настилка в град 

Шабла по улиците - „Надежда“; „Шипка“; „Странджа“;  „Волга“ и „Искър“ е 

необходимо да се подменят подземните съоръжения експлоатирани от „В И К 

ДОБРИЧ“ АД, като община Шабла ще извърши строително монтажни, изкопни 

и възстановителни работи с инертните материали, а асфалтополагащи материали 

ще бъдат изпълнени по проект „Рехабилитация на улична мрежа в гр. Шабла“. 

Необходимо е да се подпише Споразумение за съвместни инвестиции с „В И К 

ДОБРИЧ“ АД, като срока на споразумението ще бъде и срока за изпълнение на 

Строително монтажните работи по аварийния ремонт - 30.06.2025година. 

Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка и преминаха към гласуване. 

От присъстващите 3 общински съветници, членове на комисията с                       

3 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържал се“, комисията  

предлага следното решение: 

Проект! 

 7.1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с докладна записка вх№ К-56/12.03.2025г., 

Общински съвет -Шабла:   

1. Дава съгласие за подписване на съвместно споразумение между Община 

Шабла и ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ ДОБРИЧ“ АД, със седалище 

и адрес на управление: гр. Добрич, бул. „Трети март“ № 59, БУЛСТАТ 

204219357, представлявано от инж. Николай Николов – изп. Директор за срока 

на изпълнение на строително монтажните работи 30.06.2025година. 

2. Одобрява предложения проект на Споразумение  за съвместни 

инвестиции между ОБЩИНА ШАБЛА и „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 

КАНАЛИЗАЦИЯ ДОБРИЧ“ АД. 

3. Възлага на Кмета на Община Шабла да извърши последващи действия. 

 

 Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи осма 

докладна записка относно Отчет на Планa за действие на община Шабла за 

равенство, приобщаване и участие на ромите за 2024 г. в изпълнение на 
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Националната стратегия на Република България за интегриране на ромите (2021-

2030 г.) 

Г-жа Албена Стоева-ст.експерт „Етнически и демографски въпроси“ 

коментира, че в отчета подробна са описани извършени инициативи и 

мероприятия.   

Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка и преминаха към гласуване. 

От присъстващите 3 общински съветници, членове на комисията с 2 гласа 

– „За“, 0 гласа – „Против“ и 1 глас – „Въздържал се“,  комисията  внася за 

разглеждане на Общински съвет следното решение: 

Проект! 

8.1. На основание чл.21, ал.1, т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с докладна записка вх№ К-60/12.03.2025г., 

Общински съвет -Шабла:   

1. Приема Отчета извършените дейности по изпълнение на План за 

действие на община Шабла за равенство, приобщаване и участие на ромите 

(2024 г. – 2027 г.) за 2024 година.   

 

 Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи девета 

докладна записка относно одобряване  ПУП – Парцеларен план на линейни  

обекти подземен електропровод 110 kV 

Г-н арх. Добромир Червенков - гл. архитект обясни, че е постъпило 

заявление от възложителя  „АЙС“ЕООД  за одобряване на ПУП-ПП /Парцеларен 

план/ за елементи на техническа инфраструктура извън урбанизирани територии 

- линеен обект подземен електропровод -110kV  от ПИ 16095.18.235  по КККГ на 

с.Горичане, общ.Шабла до ЖрС на ВЕЛ „Дропла“ 110 kV. Общата дължина на 

електропровода е 55.4 м.  

Г-н Живко Спасов - член на комисията отбеляза, че това е паралелна 

процедура, ако не може да се върже с подстанцията да се свърже с 

електропровода на вече изградени турбини. Той попита, какво ще последва ако 

не се одобри това трасе. 

Г-н арх. Добромир Червенков - гл. архитект отговори, че това е последната 

стъпка от процедурата и ако не се одобри това трасе трябва да има основателен 

мотив. 

Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка и преминаха към гласуване. 

От присъстващите 3 общински съветници, членове на комисията с 1                          

глас – „За“, 1 глас – „Против“ и 1 глас – „Въздържал се“, комисията  внася за 

разглеждане на Общински съвет следното решение: 

Проект! 

9.1. На основание чл.21,ал.1, т.11 от  ЗМСМА, чл.129, ал.1 от ЗУТ, във 

връзка с докладна записка вх№ К-61/14.03.2025г., Общински съвет -Шабла:   
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1. Одобрява  ПУП – Парцеларен план за изграждане на линеен обект 

подземен електропровод  - 110 kV  от ПИ 16095.18.235  по КККГ на 

с.Горичане,общ.Шабла до ВЕЛ „ДРОПЛА“ 110 kV, в землището на  

с.Горичане,  община Шабла засягащ следните имоти: 

Номер на 
имот 

Трайно 
предназначение 

Собственик Вид 
собственост 

Дължина на 
трасето,м 

Сервитут м2 Землище 

16095.18.185 
 

За сел.горски 
ведомствен път 

 община          
Шабла     

общинска 
публична 

55.4 268,3        
Горичане 

       

       

Решението да се обяви по реда на ЗУТ. 

 

 Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи десета 

докладна записка относно разрешение  за изменение на подробен устройствен 

план  ПУП- план за регулация  (ПР) в обхват УПИ  I   в квартал 149  и  ул. 

„Вардар“ от   о.т.409’ :  о.т.409а  до о.т.409б по плана на гр.Шабла, община 

Шабла 

 Г-н арх. Добромир Червенков - гл. архитект обясни, че по действащ план 

община Шабла дава отстъпено право на строеж на желаещи, по време на 

строителството плана се изменя, за да могат да се обособят кварталите, като 

новата разработка не е съобразена с отстъпеното право на строеж и сградата 

остава между два плана. Има ново заснемане от геодезисти и планът за 

регулация  е  съобразен със съществуващият път и със сградата. 

Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка и преминаха към гласуване. 

От присъстващите 3 общински съветници, членове на комисията с                           

2 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 1 глас – „Въздържал се“, комисията  

внася за разглеждане на Общински съвет следното решение: 

Проект! 

10.1. На основание чл.21,ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.134, ал.2,т.1 и т.2, чл.135, 

ал.1 и ал.2, чл.208, ал.1  от ЗУТ,  във връзка с докладна записка вх№ К-

62/14.03.2025г., Общински съвет -Шабла:   

1. Изработване изменение на  ПУП – ПР  УПИ I  в квартал 149 по плана на 

гр.Шабла, община Шабла,  както следва: 

➢ План регулация: 

• Промяна на уличната отсечка  ул.“Вардар“ от о.т.409’: о.т.209а  до  

о.т.209б 

• Промяна на плана за регулация за УПИ I,  квартал 149 в посока запад, 

съобразявайки се новоизградената улична настилка. 

▪ От изток се образува  нов  УПИ с отреждане „за обществено обслужване“   

 

2. Възлага на Кмета на Община Шабла да извърши последващите, съгласно 

Закона действия. 
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          На основание чл.6а, т.1, буква„а“ и т.2 от Наредбата за ОС, ДВ 

бр.73/2007г., изм. и доп., ДВ бр.94/2012 год., следва да се  представи становище 

на  РИОСВ –Варна. При изработването да бъдат изпълнени изискванията на 

чл.19, чл.31 (1) от ЗУТ, чл.46-50 от Наредба 8/14.06.2001г. за обема и 

съдържанието на устройствените схеми и планове. 

            Решението да се обяви по реда на чл.124б от ЗУТ. 

 

ВНАСЯ: Комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология  

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието на комисията беше закрито 

в 16:20 ч. 

 

Председател на  

Общински съвет-Шабла 

 /Д-р Йорданка Стоева/ 

 

Протоколчик: 

        /Д. Казанлийска/ 

 


